
Bestuursvergadering SƟchƟng Zuiderzee Zwerfdieren d.d. 23 januari 2025

Aanwezig:   Birgit Caminada, Niels Caminada, Angelique Lindhout en Nicoline Groenewegen.

· De FIV-ren is afgebouwd. Philip maakt nog een doorgang vanuit de woonkamer.
· Het terras voor de vrijwilligers is opgefrist en we hebben  15 oude terrasstoelen van

Restaurant Aan Ut Water gedoneerd gekregen.
· De verbouwing van de tussenruimte. Lees ombouw van de bestaande hokken is in gang gezet.
· Ria en Simone hebben zich verdiept inde aanschaf van een pinapparaat en geven aan dat dit

niet alleen prakƟsch is Ɵjdens events maar ook de geldstromen beter inzichtelijk maakt. Het 
Sumup-pinapparaat werkt via een app en een website, De inloggegevens zijn op het kantoor
beschikbaar.

· Birgit heeŌ in de mededelingen app aangegeven een grondige opruiming van het kantoor 
inclusief de computer te ambieren. Dit in verband met de aanwezigheid van vele versies van
de protocollen en formulieren. Er zijn veel eigen iniƟaƟeven geweest die tot grote 
onoverzichtelijkheid geleid hebben. Marga heeŌ aangegeven de protocollen te voorzien van 
een versiedatum en format. De oude versies zullen worden verwijderd en vernieƟgd. AVG 
gevoelige informaƟe zal worden bezien.

· Philip de aannemer heeŌ kastjes boven de quarantaine gemaakt . Dit m.b.t. extra opslag 
dierenvoer waar de muizen niet bij kunnen.

· Plan; het plaatsen vd kaƩen verloopt zo voorspoedig dat we andere sƟchƟngen en asielen 
kunnen gaan benaderen of we dieren van hun met beurs kunne overnemen. Marga en
Simone gaan dit doen .

· De hangmapjes in kantoor zullen gevuld worden met alle contact info betreŌ collega 
sƟchƟngen , leveranciers, bedrijven betreŌ onderhoud pand etc. Alle wachtwoorden, 
inloggegevens en contactpersonen zullen worden vermeld. Dit daar alle informaƟe vd 
sƟchƟng is en toegankelijk moet zijn voor iedereen. Ook de namen vd leden van de 
verschillende teams zijn zichtbaar.

· Inmiddels is onze doelgroep verandert en krijgen we steeds meer afstand dieren ter
overweging.

· De Dierenambulance schijnt slecht bereikbaar te zijn . Mocht er met onze sƟchƟng gebeld 
worden is het advies de gemeente te bellen en dit aan te geven.

· De gemeente heeŌ verzocht om de gegevens vd afgelopen jaren . hoeveel dieren opgevangen 
en hoeveel herplaats. Dit is aangeleverd.

· Rondvraag: geen.



Bestuursvergadering SƟchƟng Zuiderzee Zwerfdieren d.d. 12 november 2024

Aanwezig:   Birgit Caminada, Niels Caminada, Angelique Lindhout en Nicoline Groenewegen.

· De bouw van de dierenartskamer is in volle gang. Tussen alle verbouwingswerkzaamheden zit
veel Ɵjdverlies. Dit in verband met overvolle agenda’s . De toegezegde donaƟe van Het 
Waardig Dier vraagt veel Ɵjd en veel e-mailverkeer. Het geld van Dierenlot en SƟcht ABRI is al 
overgemaakt.

· De terugkerende jaarlijkse kalender zal weer worden gemaakt door Solinde en bijdragen aan
de donaƟeverdubbelaar in december bij Dierenlot.

· Het evenemententeam gaat dit jaar zelf kerstkaarten maken en ook kerststukken om te
verkopen op de Kersƞair. 

· Er is een professionele stoomreiniger aangeschaŌ. Dit was een grote uitgave, Dit zal bijdragen 
aan de desinfecƟe van de vloeren en kooien en het aantal infecƟes terugdringen. Er zal door 
het bedrijf een uitleg van de machine gezorgd worden. Birgit heeŌ een soortgelijk apparaat
voor de kliniek aangeschaŌ en dit heeŌ zijn dienst bewezen.

· Monique heeŌ aangeven dat er een tekort aan vrijwilligers binnen alle teams blijŌ. Plan is 
deze acƟes te gaan werven. 

· AcƟviteitenteam: plannen data voor volgend jaar. 
· Birgit geeŌ aan het bestuur te herstructureren: een dagelijks bestuur i.c.m. raad van toezicht.
· Zaterdag 14 december zal de verkoop van de kerststukjes starten. Deze zullen tussen 7 en 13

december worden gemaakt.
· 16 november is er weer een Dierenlotdag. Deze keer in s’Hertogenbosch.  Er hebben zich 9

mensen opgegeven om mee te gaan. Er zijn veel interessante lezingen en standjes en het is
goed voor het netwerken.

· Rondvraag: Hoe is het ziekteverloop op dit moment. Antwoord: bijna alle dieren lopen weer
los en het plezier onder de vrijwilligers lijkt weer terug te komen.



Bestuursvergadering SƟchƟng Zuiderzee Zwerfdieren d.d. 12 maart 2024

Aanwezig:   Birgit Caminada, Niels Caminada, Angelique Lindhout en Nicoline Groenewegen.

· Birgit heeŌ de vergunning van de bestemming van het chalet bij de gemeente rondgemaakt. 
Dit is benoemd tot bedrijfswoning en heeŌ een eigen adresnoƟficaƟe 11-22A. Plan is dat de
bewoning ofwel voor een dierenarts dan wel een dierenartsassistente beschikbaar zal zijn.
Dit met betrekking tot de veiligheid en verrichƟng van de werkzaamheden binnen de 
SƟchƟng. Ook zal de dierenarts medische handelingen in eigen Ɵjd kosteloos verrichten.  Dit 
zal een fikse kostenbesparing opleveren. Birgit gaat achten gepensioneerde dierenartsen aan.

· Noe zal een kledingopslag op het terrein maken waar de zaken kleding droog liggen en uit het
zicht.

· Birgit heeŌ een terrasverwarming aangeschaŌ en laten ophangen.
· Er is een ziekte-uitbraak op meerdere terreinen, zowel niesziekte en diaree-klachten.

Plan van aanpak: alle dieren vastzeƩen en van alle dieren 3 dagen ontlasƟng opvangen en 
onderzoek op Giardia en andere darmparasieten. Indien negaƟef sederen en achterhand 
wassen met medicinale shampoo plus andere desinfecƟemiddelen. Handschoenen en slołes 
aan. De verkouden dieren worden ook getest op virussen.

· Plan is een professionele vaatwasser die gebruikt wordt in laboratoria op marktplaats te
zoeken. Deze desinfecteert boven de 95 graden. Hierin zullen alle voerbakjes iedere dag
worden gereinigd.

· We mogen nu ook kleding ophalen bij Madam CoCo en het Leger des Heils. Dierenlot heeŌ 
de vergoeden verhoogt van  20 naar 33 cent.

· 28 September is er een Open Dag gepland met een rondleiding en verkoop van eigen
gemaakte frutsels.

· Rondvraag: Is de verbouwing van de dierenartskamer al ingepland? Ja, zal in Juni van start
gaan. Wordt er nog een officiele opening georganiseerd? Is nog in behandeling.


